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Občina Ivančna Gorica

Točka 1 
  Občina Ivančna Gorica 

Municipality of Ivančna Gorica 
 

Sokolska ulica 8, SI-1295 Ivančna Gorica, EU 
T +386 0 1 7812 100, F +386 0 1 7812 120 

E obc.ivancna.gorica@siol.net 
W ivancna-gorica.si 

 
OBČINSKI SVET  
OBČINE IVANČNA GORICA 
 
Številka: 9000-0004/2024-1 
Datum: 22. 5. 2024 

ZAPISNIK 

(osnutek) 

14. redne seje Občinskega sveta Občine Ivančna Gorica 

(v nadaljnjem besedilu: občinskega sveta), 

ki je potekala 22. 5. 2024, s pričetkom ob 17.00 v sejni sobi Občine Ivančna Gorica. Občinska uprava 

Občine Ivančna Gorica hrani digitalni zapis poteka seje, ki je vsakokrat, po seji, objavljen tudi na spletni 

strani občine. Prav tako občinska uprava hrani Poročilo o glasovanju 14. redne seje.  

Na seji so bili prisotni: Anžlovar Jože, Brodnjak Irena, Butkovič Magdalena, Hrovat Martina, Koščak 

Marija, Kozinc Jože, Mežan Janez, Praznik Silvo, Smole Tomaž, Jevnikar Milan, Matkovič Samo, 

Markovič Samo, Mestnik Tone, Pajk Sašo, dr. Strah Nina, Žnidaršič Helena, Lukman Nataša, Jurij 

Omahen, ki se je seji pridružil ob 17.15 min in Žaren Mateja, ki se je seji pridružila ob 17.56.  

Ostali prisotni: Dušan Strnad – predsedujoči, Magdalena Urbančič -  predsednica Nadzornega odbora,  

Urška Vesel in Marija Rutter – Javno komunalno podjetje Grosuplje, Aleš Žnidaršič – podjetje Multiplan, 

Ana Lesnik Sitar – odvetnica, Branka Kovaček – Vrtec Ivančna Gorica, Maja Lampret – ZKT Prijetno 

domače, Marjan Potokar – Osnovna šola Stična, dr. Andrejka Miše Glavič – direktorica občinske uprave, 

Matej Šteh – uredništvo občinskega glasila Klasje, predstavnik Radia Zeleni Val ter strokovni sodelavci 

občinske uprave Gašper Stopar, Danijela Pirman, Simon Kastelic,  Tatjana Markelj.  

Opravičeno odsoten: Dušan Strnad –župan, Andreja Robek Perpar, Vojko Adamič. 

Sejo je, v odsotnosti župana Dušana Strnada, vodil Tomaž Smole (v nadaljevanju: predsedujoči) zapisnik 

je pisala Tatjana Markelj.  

Tokratna seja občinskega sveta se je ob 16. uri pričela z ogledom gradbišča prizidka k Osnovni šoli 
Stična. Po ogledu se je seja nadaljevala v sejni sobi občine. 
 
Po opravljenem pregledu navzočnosti je bilo ugotovljeno, da je na  začetku seje bilo prisotnih 17 od 21 

svetnikov, s čimer je bila zagotovljena sklepčnost dela občinskega sveta.  

Predsedujoči je vse prisotne pozdravil in prešel na delovni red seje.  
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Gradivo za 14. redno sejo so člani občinskega sveta prejeli s sklicem po elektronski pošti.  

Gradivo je vsakokrat objavljeno tudi na spletni strani občine.  

V nadaljevanju je predsedujoči predstavil dnevni red 14. redne seje.  
 
Predsedujoči je odprl razpravo.  

Pred glasovanjem o tej točki je sejo zapustil Vojko Adamič ob 17.05, tako da je bilo v nadaljevanju 

prisotnih 17 od 21 svetnikov. 

Ker razprave ni bilo, je predsedujoči predlagal glasovanje predlaganega dnevnega reda, kjer je bil z 17 

glasovi ZA sprejet 

DNEVNI RED:  

1. Potrditev zapisnika 13. redne seje, ki je bila dne 10. aprila 2024 in realizacije sklepov 13. redne 
seje (poročevalka: Tatjana Markelj); 

2. Informacija župana o aktualnih dogajanjih v Občini Ivančna Gorica; 
- Seznanitev s projektom Kulturno upravnega centra Ivančna Gorica (poročevalca: Simon 

Kastelic in Aleš Žnidaršič);  
3. Predlog Sklepa o ugotovitvi javne koristi na nepremičninah s parc. št. 1233, 1229/4, 1236/1, 

1234 in 1240, vse v k.o. 1823 Dob; 
3.1. Seznanitev z izhodišči za razlastitveni elaborat za pridobitev lastninske pravice na 
nepremičninah 1233, 1229/4, 1236/1, 1234 in 1240, vse v k.o. 1823 Dob (poročevalki: Ana 
Lešnik Sitar in Danijela Pirman);  

4. Poročilo o delu Vrtca Ivančna Gorica za leto 2023 (poročevalka: Branka Kovaček);  
5. Poročilo Javnega zavoda za kulturo in turizem Prijetno domače Ivančna Gorica za leto 2023 

(poročevalka Maja Lampret); 
6. Poročilo o delu Osnovne šole Stična za leto 2023 (poročevalec: Marjan Potokar);  
7. Dopolnjen Predlog Odloka o ustanovitvi Tržnice Ivančna Gorica (poročevalka: Danijela Pirman); 
8. Predlog Tržnega reda Tržnice v Občini Ivančna Gorica;  

8.1. Predlog Cenika za uporabo tržnih prostorov in storitev Tržnice Ivančna Gorica (poročevalci: 
Urška Vesel, Marija Rutter in Danijela Pirman);  

9. Predlogi Sklepov o ukinitvi statusa javnega dobra (poročevalka: Danijela Pirman):  
9.1. Predlog Sklepa o ukinitvi statusa javnega dobra na zemljišču parc. št. 950/1 k.o. – Češnjice;  
9.2. Predlog Sklepa o ukinitvi statusa javnega dobra na zemljiščih parc. št. 984/3 in 984/4 obe 
1802 – Leskovec;  
9.3. Predlog Sklepa o ukinitvi statusa javnega dobra na zemljišču parc. št. 612/2 k.o. – 
Radohova vas;  

10. Predlog Odloka o oblikovanju volilnih enot za volitve članov občinskega sveta in župana v Občini 
Ivančna Gorica (poročevalka: dr. Andrejka Miše Glavič);  

11. Predlog Sklepa o imenovanju članov Sveta Območne izpostave JSKD Ivančna Gorica 
(poročevalec: Janez Mežan, predsednik KMVI);  

12. Vprašanja in predlogi. 
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Ad/1 

Potrditev zapisnika 13. redne seje, ki je bila dne 10. aprila 2024 in realizacije sklepov 13. redne seje 
 
Uvodno besedo je podal predsedujoči, ki je dal zapisnik v razpravo. 
 
Ker razprave ni bilo, je predsedujoči predlagal glasovanje, kjer je bil z 18 glasovi ZA,  sprejet 

SKLEPA:  

1. Občinski svet Občine Ivančna Gorica potrdi zapisnik 13. redne seje, ki je bila 10. aprila 2024 
in sprejme realizacijo sklepov 13. redne seje, brez pripomb. 

 
 

Ad/2  
Informacija župana o aktualnih dogajanjih v Občini Ivančna Gorica 

 

Predsedujoči je prisotne seznanil  s/z/o:  

- gradnji prizidka k Osnovni šoli Stična; 

- gradnji Tržnice Ivančna Gorica; 

- gradnji prizidka k Osnovni šoli Ferda Vesela Šentvid pri Stični; 

- zaključenem zbiranju ponudb za rekonstrukcijo ceste Kriška vas – Nova vas;  

- objavljenem javnem razpisu za izvajanje šolskih prevozov za vse osnovne šole;  

- imenovanju in konstituiranju Komisije za mladinska vprašanja; 

- zbiralnikih za odpadno olje v občini; 

- prireditvi Čebelarska ulica na Sokolski ulici v Ivančni Gorici; 

- 40 let delovanja Slaščičarne Center v Ivančni Gorici; 

- 25 letnici delovanja Višnjanskih konjarjev; 

- 50 letnici delovanja Območno obrtno – podjetniške zbornice Grosuplje; 

- Florjanovih mašah v čast gasilkam in gasilcem; 

- območni reviji pevskih zborov, ki je potekala v Višnji Gori;  

- 50 letnici delovanja Glasbene šole Grosuplje;  

- 25 letnici delovanja Študentskega kluba Groš; 

- muzikalom Ujemi svoje sanje učencev šentviške osnovne šole; 

- prireditvi Zlati bralci iz devetih razredov osnovnih šol v občini; 

- praznovanju Svetovnega dneva čebel pri učnem čebelnjaku za Osnovno šolo Stična; 

- dogodku »Olimpijska bakla«; 

- 20 letnici delovanja Univerze za tretje življenjsko obdobje; 

- nazivu Prostovoljstvu prijazna občina 

- delovanju Livarja; 

- podeljenih soglasjih župana za delovno uspešnost ravnateljev in direktorjev javnih 

zavodov za leto 2023; 

- informacijami glede železniškega prehoda v Zgornji Dragi 

vse prisotne pa povabil na praznovanje občinskega praznika in spremljajoče prireditve, ki so objavljene 

na spletni strani občine. 
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Predsedujoči je odprl razpravo.  

Razpravljal je: 

- Samo Matkovič, ki je vprašal ali se podjetje Livar umika iz Ivančne Gorice. 

Odgovoril je predsedujoči, ki je povedal, da je vodstvo Livarja umik iz Ivančne Gorice že napovedalo. 
Večina proizvodnje se začasno seli v Črnomelj.  

Ker druge razprave ni bilo, je predsedujoči predal besedo Simonu Kastelicu, ki je predstavil projekt 
Kulturno upravnega centra Ivančna Gorica. Dodatno obrazložitev je podal še Aleš Žnidaršič, arhitekt in 
projektant projekta KUC Ivančna Gorica.  
 
Predsedujoči je odprl razpravo. 
 
Razpravljali so: 

- Sašo Pajk, ki je vprašal glede termopilotov. 
- Martina Hrovat, ki je vprašala po končni številki sedežev v kulturni dvorani in glede 

postavitve garderob. 
- Samo Matkovič, ki je vprašal če je kaj novega v zvezi z objektom Slaščičarne Center v 

Ivančni Gorici. 
Glede termopilotov je odgovoril Simon Kastelic in povedal, da jih je predvidenih 40 in so namenjeni 
shranjevanju toplote oziroma hladu odvisno od letnega časa. Končno število sedežev je 238. 
 
Aleš Žnidaršič je odgovoril glede garderob in povedal, da so v objekt umeščene v skladu s projektom 
in bodo funkcionalne.  
Predsedujoči je podal odgovor glede objekta slaščičarne in povedal, da bi občina morala rešiti 
lastništvo že v fazi natečaja, pa z lastnikom objekta ni dosegla dogovora. Tudi, če se v prihodnje ta 
objekt ponudi v prodajo, se za ta prostor predvideva izgradnja ploščadi za različne namene.  
 

- Irena Brodnjak, ki je vprašala ali bodo v objektu dvigala. 
Odgovoril je Aleš Žnidaršič, ki je povedal, da so dvigala povsod v objektu.  
 
Ker druge razprave ni bilo je predsedujoči s to točko dnevnega reda zaključil. 
 
Pri tej točki ni bilo sprejetih posebnih sklepov. Občinski svet Občine Ivančna Gorica se je z 
Informacijo župana o aktualnih dogajanjih v Občini Ivančna Gorica in projektom Kulturno 
upravnega centra Ivančna Gorica seznanil. 
 

Ad/3 
Predlog Sklepa o ugotovitvi javne koristi na nepremičninah s parc. št. 1233, 1229/4, 1236/1, 1234 in 
1240, vse v k.o. 1823 Dob; 

- Seznanitev z izhodišči za razlastitveni elaborat za pridobitev lastninske pravice na 
nepremičninah 1233, 1229/4, 1236/1, 1234 in 1240, vse v k.o. 1823 Dob 

 
Po uvodni besedi predsedujočega je obrazložitev podala Danijela Pirman.  Poročilo Odbora za 
prostorsko planiranje, varstvo okolja in gospodarjenje z nepremičninami je podal Silvo Praznik in 
poročilo Statutarno-pravne komisije je podala dr. Nina Strah. 
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Pri tej točki se je seji ob 17.56 pridružila svetnica Mateja Žaren, tako, da je bilo v nadaljevanju prisotnih 
19 od 21 svetnikov.  
 
Predsedujoči je odprl razpravo. 

Razpravljal je: 
- Samo Matkovič, ki je povedal, da v gradivu manjkata dve prilogi, ki sta sicer navedeni. Iz 

gradiva je razvidno, da v naravi poteka še ena vrisana cesta in te točke ne bo podprl. 
Odgovoril je predsedujoči in povedal, da je bil z lastnikoma zemljišča opravljen pogovor in ponujene 
rešitve, vendar se z nobeno nista strinjala. Druga cesta brez spremembe OPN-ja ni izvedljiva. Odbor 
za prostorsko planiranje je opravil pregled na terenu in občina mora zagotoviti javni interes za vse, ki 
to cesto uporabljajo.  
 

- Nataša Lukman, ki bi želela slišati še mnenje lastnikov.  
- Milan Jevnikar, ki je predlagal drugo lokacijo ceste. 
- Jože Anžlovar, ki je vprašal ali se takšno cesto lahko zapre s strani lastnikov. 

Odgovoril je predsedujoči, ki je povedal, da se načeloma kategoriziranih cest ne zapira, vendar, če 
občina ne izkaže javnega interesa, se lahko tudi to zgodi.  
 

- Milan Jevnikar, ki je podal predlog, da občina izpelje predlagan postopek, hkrati pa 
sočasno s postopkom predlaga spremembo OPN-ja in bi na ta način lastnikom dali 
zagotovilo, da bo do drugačne rešitve prišlo, ko bo možno. 

Odgovoril je predsedujoči, ki je povedal, da je občina lastnikom to zagotovilo že dala, pa vendar sta 
lastnika ocenila, da bo ta postopek trajal predolgo. Občina razume tudi lastnika, ki pa vseeno dovolita, 
da se tam mimo vozi avtobus in delavci Javnega komunalnega podjetja, ostali pa ne.  
 
Obrazložitev je podala še odvetnica Ana Lešnik Sitar, ki je povedala, da se sprejetjem tega sklepa 
lastnika še ne bo razlastilo.  
 

- Janez Mežan, ki je povedal, da cesta poteka tudi po lastništvu drugih v naselju Trnovica.  
 
Ker druge razprave ni bilo, je predsedujoči predlagal glasovanje, kjer sta bila s 15 glasovi ZA sprejeta  

SKLEPA: 

1. Občinski svet Občine Ivančna Gorica sprejme Sklep o ugotovitvi javne koristi na 
nepremičninah s parc. št. 1233, 1229/4, 1236/1, 1234 in 1240, vse v k.o. 1823 Dob; 

 
2. Občinski svet Občine Ivančna Gorica se je seznanil z Izhodišči za razlastitveni elaborat za 

pridobitev lastninske pravice na nepremičninah 1233, 1229/4, 1236/1, 1234 in 1240, vse v 
k.o. 1823 Dob. 

Ad/4 
Poročilo o delu Vrtca Ivančna Gorica za leto 2023 

 
Po uvodni besedi predsedujočega je obrazložitev podala Branka Kovaček.  Poročilo Odbora za 
negospodarstvo in javne službe družbenih dejavnosti je podala Magdalena Butkovič. 
 
Predsedujoči je odprl razpravo.  
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Razpravljali so: 
- Martina Hrovat, ki se je zahvalila za pripravo poročila in podajo informacij.  
- Silvo Praznik, ki se je zahvalil za izčrpno poročilo in dobro delo vseh zaposlenih v vrtcu. 
- Marija Koščak, ki se je zahvalila za izčrpno poročilo. Vprašala pa kako je s plačilom vrtca 

28 priseljenih otrok.  
Odgovorila je Branka Kovaček, ki je povedala, da za njih veljajo enaka pravila kot za vse druge otroke.  
 
Ker druge razprave ni bilo, je predsedujoči s to točko dnevnega reda zaključil.  

Pri tej točki ni bilo sprejetih posebnih sklepov. Občinski svet Občine Ivančna Gorica se s Poročilom 
o delu Vrtca Ivančna Gorica za leto 2023 seznanil. 
 

Ad/5 

 Poročilo Javnega zavoda za kulturo in turizem Prijetno domače Ivančna Gorica za leto 2023 
 
Po uvodni besedi predsedujočega je obrazložitev podala Maja Lampret. Poročilo Odbora za 
negospodarstvo in javne službe družbenih dejavnosti je podala Magdalena Butkovič. 
 
Predsedujoči je odprl razpravo.  
 
Razpravljali so: 

- Jurij Omahen, ki se je v imenu sveta KS Višnja Gora zavalil za dobro sodelovanje in čestital 

za dobro delo.  

- Irena Brodnjak, ki se je zahvalila za podano poročilo in delo zavoda. 

- Samo Matkovič, ki je povedal, da so stroški delovanja zavoda vsako leto višji.  

Odgovorila je Maja Lampret, ki je povedala, da so stroški višji iz razloga upravljanja Apilaba.  

Ker druge razprave ni bilo, je predsedujoči s to točko dnevnega reda zaključil. 
 
Pri tej točki ni bilo sprejetih posebnih sklepov. Občinski svet Občine Ivančna Gorica se je s 
Poročilom Javnega zavoda za kulturo in turizem Prijetno domače Ivančna Gorica za leto 2023 
seznanil. 
 

Ad/6 

Poročilo o delu Osnovne šole Stična za leto 2023 
 

Po uvodni besedi predsedujočega je obrazložitev podal Marjan Potokar. Poročilo Odbora za 
negospodarstvo in javne službe družbenih dejavnosti je podala Magdalena Butkovič. 
Predsedujoči je odprl razpravo. 

Razpravljal je:  

- Milan Jevnikar, ki je povedal, da bi lahko ravnatelj v poročilu pohvalil tudi izjemne uspehe 
in dosežke učencev osnovne šole in želi že naprej uspešno delo. 

Ker druge razprave ni bilo, je predsedujoči s to točko dnevnega reda zaključil. 
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Pri tej točki ni bilo sprejetih posebnih sklepov. Občinski svet Občine Ivančna Gorica se je s 
Poročilom o delu Osnovne šole Stična za leto 2023 seznanil. 

 
Ad/7 

Dopolnjen Predlog Odloka o ustanovitvi Tržnice Ivančna Gorica 
 
Po uvodni besedi predsedujočega je obrazložitev podala Danijela Pirman.  
 
Predsedujoči je odprl razpravo. 

Ker razprave ni bilo, je predsedujoči predlagal glasovanje, kjer je bil z 18 glasovi ZA sprejet  

SKLEP:  

Občinski svet Občine Ivančna Gorica sprejme Odlok o ustanovitvi Tržnice Ivančna Gorica. 
 

Ad/8 

Predlog Tržnega reda Tržnice v Občini Ivančna Gorica; 
- Predlog Cenika za uporabo tržnih prostorov in storitev Tržnice Ivančna Gorica 

 
Po uvodni besedi predsedujočega je obrazložitev podala Urška Vesel iz Javnega komunalnega 
podjetja. Poročilo Statutarno-pravne komisije je podala dr. Nina Strah, poročilo Odbora za kmetijstvo 
in gozdarstvo je podal Jurij Omahen in poročilo Odbora za turizem, gospodarstvo in gospodarske 
javne službe je podal Tone Mestnik.  
 
Predsedujoči je odprl razpravo. 

Razpravljali so: 

- dr. Nina Strah, ki je vprašala glede obratovanja tržnice med tednom in če pri tem nastanejo 

dodatni stroški. 

Odgovorila je Urška Vesel, ki je povedala, da prodaja med tednom velja za vse ponudnike (stalne in 

občasne). Povedala je, da dodatni stroški nastanejo le, če gre za prodajo iz prodajnih miz. Za mobilno 

prodajo to ne velja. 

- Marija Koščak, ki jo je zanimalo ali se stroški najema tržnega prostora za prireditve in 

najema sanitarij seštevajo. 

Odgovorila je Urška, ki je povedala, da se stroški seštevajo. 

- Samo Matkovič, ki je podal pripombo na sprejem obratovalnega časa in višino stroškov za 

obratovanje tržnice. Ponovno je podal predlog za vzpostavitev javne službe, ki bi upravljala 

z občinskimi nepremičninami.  

Odgovoril je predsedujoči, ki je povedal, da se bo v prihodnosti tudi o upravljanju javne službe za takšne 

namene še razpravljalo.  
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Odgovorila je Urška Vesel glede sprejema in objave obratovalnega časa in povedala, da se sprejema in 

objavlja v skladu z odlokom za redno obratovanje. Za vse ostale dogodke se objavlja naknadno na 

spletni strani, oglasni deski tržnice.  

- Mateja Žaren, ki je podala pripombo na prodajo ponudnikov iz drugih občin. Zanimalo je 

kakšna bo cena za njih in izpostavila primer drugih občin, kjer se na njihovih tržnicah ne 

prodajajo lokalni pridelki. Želi, da se ivanška tržnica še naprej ohranja pod sloganom 

Prijetno in domače. Vprašala je še ali se bo obračunaval prostor tudi za organizatorje 

tematskih dni na tržnici, ki jih organizirajo ivanška društva.  

Odgovorila je Urška Vesel, ki je povedala da so za organiziranje dogodkov na JKP predvideli stroški za 

ureditev prostora za dogodek. Odločitev občine pa je ali se bodo te storitve zaračunavala ivanškim 

društvom ali zavodu. Prednost ima lokalna ponudba. V kolikor bodo prodajna mesta na voljo, se jih 

lahko ponudi tudi drugim z domačimi pridelki.  

Ker druge razprave ni bilo, je predsedujoči predlagal glasovanje, kjer je bil z 19 glasovi ZA sprejet  

SKLEPA:  

1. Občinski svet Občine Ivančna Gorica sprejme Tržni red Tržnice v Občini Ivančna Gorica;  
 

2. Občinski svet Občine Ivančna Gorica sprejme Cenik za uporabo tržnih prostorov in storitev 
Tržnice Ivančna Gorica.  

 
Točka 9 

Predlogi Sklepov o ukinitvi statusa javnega dobra: 
Predlog Sklepa o ukinitvi statusa javnega dobra na zemljišču parc. št. 950/1 k.o. – Češnjice; 

Predlog Sklepa o ukinitvi statusa javnega dobra na zemljiščih parc. št. 984/3 in 984/4 obe 1802 – 
Leskovec; 

Predlog Sklepa o ukinitvi statusa javnega dobra na zemljišču parc. št. 612/2 k.o. – Radohova vas; 
 
 
Po uvodni besedi predsedujočega je obrazložitev podala Danijela Pirman. Poročilo Odbora za  
prostorsko planiranje, varstvo okolja in gospodarjenje z nepremičninami je podal Silvo Praznik.  
 
Predsedujoči je odprl razpravo. 

Razpravljal je: 

- Sašo Pajk, ki je podal pripombo na sklep za Radohovo vas. Lastniki se zahvaljujejo za 

ureditev odmika strehe, za kmetijsko mehanizacijo pa še vedno ni dovolj prostora. Dal bi 

pobudo, če bi odbor za prostorsko planiranje lahko našel kakšno boljšo rešitev za vožnjo s 

kmetijsko mehanizacijo.  

Ker druge razprave ni bilo, je predsedujoči predlagal glasovanje, kjer so bili z 19 glasovi ZA sprejeti  

SKLEPI:  

1. Občinski svet Občine Ivančna Gorica sprejme Sklep o ukinitvi statusa javnega dobra na 
zemljišču parc. št. 950/1 k.o. – Češnjice;  
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2. Občinski svet Občine Ivančna Gorica sprejme Sklep o ukinitvi statusa javnega dobra na 
zemljiščih parc. št. 984/3 in 984/4 obe 1802 – Leskovec;  

3. Občinski svet Občine Ivančna Gorica sprejme Sklep o ukinitvi statusa javnega dobra na 
zemljišču parc. št. 612/2 k.o. – Radohova vas. 
  

Točka 10 

Predlog Odloka o oblikovanju volilnih enot za volitve članov občinskega sveta in župana v Občini 
Ivančna Gorica 

 
Po uvodni besedi predsedujočega je obrazložitev dr. Andrejka Miše Glavič, direktorica občinske 
uprave. Poročilo Statutarno-pravne komisije je podala dr. Nina Strah.  
 
Predsedujoči je odprl razpravo. 

Ker razprave ni bilo, je predsedujoči predlagal glasovanje, kjer je bil z 19 glasovi ZA sprejet  

SKLEP:  

Občinski svet Občine Ivančna Gorica sprejme Predlog Odloka o oblikovanju volilnih enot za volitve 
članov občinskega sveta in župana v Občini Ivančna Gorica in ga poda v javno obravnavo v času od 
23. maja 2024 do 31. maja 2024.   

Točka 11 

Predlog Sklepa o imenovanju članov Sveta Območne izpostave JSKD Ivančna Gorica 
 
Po uvodni besedi predsedujočega je obrazložitev podal Janez Mežan, predsednik KMVI.  
 
Predsedujoči je odprl razpravo. 

Ker razprave ni bilo, je predsedujoči predlagal glasovanje, kjer je bil z 19 glasovi ZA sprejet  

SKLEP:  

Občinski svet Občine Ivančna Gorica imenuje Anico Čuček in Moniko Tekavčič za predstavnici Občine 
Ivančna Gorica v Svet Območne izpostave Javnega sklada Republike Slovenije za kulturne dejavnosti 
Ivančna Gorica.  

 

Točka 12 

Vprašanja in predlogi 

Razpravljali so: 

- Samo Matkovič, ki je vprašal glede prodaje sadja v križišču Mleščevo; glede povezovalne 

ceste v industrijski coni Škrjanče; glede črnega odlagališča ob avtocesti in glede članka g. 

Lavriha glede vrisane ceste na zazidljivem zemljišču. 

Odgovoril je predsedujoči glede prodaja sadja in povedal, da to moti tudi občino. Ti prodajalci ob cesti 

koristijo nedorečenost v zakonu. Možna rešitev je samo ukrepanje inšpektorjev in redarjev. Kar se tiče 

industrijske cone Škrjanče aktivnosti potekajo, izgradnja krožišča je vezana na sprejem OPN-ja. Za črno 
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odlagališče velja enako kot za prodajalca sadja. Kar se tiče članka v časopisu je predsedujoči razložil, da 

ni vse tako, kot je bilo zapisano. Lastniku je bil predstavljen postopek. Občina uradne vloge ni prejela. 

- Jurij Omahen, ki je vse prisotne povabil na otvoritev ceste Mala in Velika Dobrava, ki bo 

potekala v petek, 31. 5. 2024. Vprašal pa kako je v planu začrtana kolesarska steza in kako 

daleč je s kanalizacijo Spodnje Brezovo. Vprašal je še po postaviti košev za pasje iztrebke v 

Krajevni skupnosti Višnja Gora in kako je z delovanjem Sveta za preventivo in vzgojo v 

cestnem prometu.  

Odgovoril je predsedujoči, ki je povedal, da se bo planiranje kolesarskih povezav reševalo s sredstvi 

znotraj Ljubljanske urbane regije in takrat se bo delal projekt na relaciji Višnja Gora – Ivančna Gorica in 

Šentvid pri Stični. Za kanalizacijo Spodnje Brezovo bo podan pisni odgovor, ravno tako glede priklopa 

v Malo Loko. Postopoma se bo opremljalo območja s koši za pasje iztrebke, je pa potrebno prej v 

proračunu zagotoviti sredstva za ta namen. Svet za preventivo in vzgojo v cestnem prometu deluje. Na 

eni izmed naslednjih sej bo predsednik podal poročilo o delu.  

- Mateja Žaren, ki je opozorila na vzdrževanje lip proti srednješolskemu centru.   

- Silvo Praznik, ki se je odzval na članek g. Lavriha in vprašanje svetnika Matkoviča. v tem 

članku je prišlo tudi do omembe njegovega imena kot predsednika Odbora za prostorsko 

planiranje, varstvo okolja in upravljanje z nepremičninami. Povedal je, da je bila s strani g. 

Lavriha na krajevno skupnost podana vloga. Pri tem so ugotovili, da gre cesta po privatnem 

zemljišču. O javnem dobrem odloča občinski svet in ne odbor. S strani KS pa ni bilo 

podanega nobenega soglasja.  

Ker druge razprave ni bilo, je predsedujoči ob 20.14 zaključil z 14. redno sejo občinskega sveta. 

 

Zapisala: Tatjana Markelj      Predsedujoči na seji 

      Tomaž Smole 
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OBČINSKI SVET  
OBČINE IVANČNA GORICA 
 
Številka: 9000-0004/2024-3 
Datum: 26. 6. 2024 
 
 

POROČILO O REALIZACIJI SKLEPOV 14. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA 
 

 
Vsi sprejeti sklepi iz 14. redne seje občinskega sveta, ki je potekala 22. 5. 2024, so bili realizirani in sicer:  
 

- Zapisnik 13. redne seje je objavljen na spletni strani Občine Ivančna Gorica; 
 
V Uradnem glasilu e-občina, številka 23/2024 sta bila objavljena naslednja akta:  

- Tržni red Tržnice v Občini Ivančna Gorica; 
- Cenik za uporabo tržnih prostorov in storitev Tržnice Ivančna Gorica; 

 
V Uradnem glasilu e-občina, številka  22/2024 so bili objavljeni naslednji akti: 

- Sklep o ugotovitvi javne koristi na nepremičninah s parc. št. 1233, 1229/4, 1236/1, 1234 
in 1240, vse v k.o. 1823 Dob; 

- Odlok o ustanovitvi Tržnice Ivančna Gorica; 
- Sklep o ukinitvi statusa javnega dobra na zemljišču parc. št. 950/1 k.o. – Češnjice;  
- Sklep o ukinitvi statusa javnega dobra na zemljiščih parc. št. 984/3 in 984/4 obe 1802 – 

Leskovec;  
- Sklep o ukinitvi statusa javnega dobra na zemljišču parc. št. 612/2 k.o. – Radohova vas;  

 
V Uradnem glasilu e-občina, številka 20/2024 je bil objavljen:  

- Sklep o imenovanju Anice Čuček in Monike Tekavčič za predstavnici Občine Ivančna Gorica 
v Svet Območne izpostave Javnega sklada Republike Slovenije za kulturne dejavnosti 
Ivančna Gorica. 

 
 
Predlog Odloka o oblikovanju volilnih enot za volitve članov občinskega sveta in župana v Občini 
Ivančna Gorica je bil podan v javno obravnavo na spletno stran občine v času od 23. 5. 2024 do 31. 5. 
2024. 
 
Pripravila: 
Tatjana Markelj  


